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Vragen van het lid Çörüz (CDA) aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over bezuinigingen op de politie. (Ingezonden 14 mei 2009)  
 
1 
Hebt u kennisgenomen van het bericht over de bezuinigingen op de politie? 1) 
 
Ja. Ook andere dagbladen hebben vergelijkbare berichten opgenomen. 
 
2 
Is het bericht waar dat de politie vanaf 2010 jaarlijks 160 tot 190 miljoen euro moet 
bezuinigen, er minder aspirant-agenten aangenomen mogen worden en de korpsen 
eigen vermogen moeten inleveren? Zo ja, hoe denkt u dan de kabinetsdoelstelling van 
25% minder criminaliteit in 2011 te halen? 
 
3 
Komen deze bedragen bovenop de eerder opgelegde efficiencykorting van 100 miljoen 
euro? 
 
Beantwoording vraag 2 en 3. 
Gezien het feit dat ik niet vooruit kan lopen op de besluitvorming in de ministerraad over 
de Voorjaarsnota, kan ik op het moment niet aan uw verzoek voldoen. Zodra de 
Voorjaarsnota aan de Tweede Kamer is aangeboden zal ik u schriftelijk informeren over 
de voorgenomen bezuinigingen op de politie.  
 
 
1) de Volkskrant, 13 mei 2009: “Plan Ter Horst: minder blauw op straat” 
 
 


